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Styrelsemöte 2022-11-14 kl 18.00 
Innebandyföreningen Veberöd/Blentarp - 97 
Närvarande ledamöter: 
Jonas Magnusson, Fredrik Björkman, Cecilia Andersson, Patrik Cronqvist, Jonas Samuelsson, 
Simon Rydnemalm-Björkman 
Andra deltagare: 
Fredrik Olsson, Conny Nilsson  
 
Frånvarande: Axel Gullberg  
 
 
§ 1 Öppnande av mötet 

Jonas öppnar mötet. 
 
 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
 

§ 3 Föregående protokoll 
Föregående protokoll genomgicks. 
 
 

§ 4 Ekonomi 
 Fortsatt god ekonomi. Lottförsäljning har börjat. Även fakturering har skett av 

sponsorer. 
 
 

§ 5 Rapporter från lagen 
 09/10: Ny målvakt från Staffanstorp. Två föräldrar som hjälper till med 

träningarna. Rullar på bra. 
 Motionslaget: Många spelare på träningarna. God uppslutning även på 

matcherna. Båda träningarna är motion idag, framöver kommer det att bli 
tydligare inriktning på söndagarna med H4 träning. 

 07/08: Tunn trupp 12 spelare, lånar in spelare från 09/10.  
 
 
§ 6 Verksamhet och administrativa/genomförda aktiviteter 

 Pratade om att tejpa ovankanten på sargen eftersom den är vass. 
 Föreningen betalar delar av en jacka med föreningens tryck. Jonas M mailar 

Innebandy Esset om priset på en jacka med vårt tryck. Beslut på nästa 
styrelsemöte. 
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 Beslutade att varje lag har en lagkassa på 5.000 kr per år (augusti-juni). 
 Conny återkommer till våren med inspirationsdag som diskuterades vid förra 

mötet. 
 
 

§ 7 Rapporter från Skånes innebandyförbund och Svenska Innebandyförbundet 
 Besök av Marina Karlsson från RF-SISU. Studieförbund uppdrag från 

Riksidrottsförbundet. Arbetar mot innebandyföreningar i Lund/Eslöv. 
Rapporterar genomförda utbildningar på idrottonline.se. Viktigt att rapportera 
genomförda utbildningar/träffar. Minst 3 pers är folkbildning och minst 3*45 
minuter – då blir det en lärgrupp. Samtal om föreningsutveckling ger en 
lärgrupp. Även föräldramöten kan rapporteras in. 

 Utse en utbildningsansvarig. En utbildningsplan för nya och rutinerade tränare. 
Utbildning för styrelseledamöter. 

 Alla medel ansöks i kontakt med Marina Karlsson. 
 Återstartsstöd 22/23, nya pengar. 
 Vår förening vill. En satsning som går över lång tid. Kolla nätet. 
 Marinas tips, föräldramöte, dela upp arbetet och engagera fler. Ha en bra 

webbsida med dokument som visar vad föreningen står för, stadgar, värdegrund. 
Fånga upp spelare som kan vara tränare när de slutat spela, pensionärer. 

 Arbetsområden inom VB-97 Utbildningsplan 
 
 

§ 8 Övrigt 
 I juli/augusti varje år skall vi planera in ett möte för att se över matchschema 

inför hösten. 
 Planera in ett nytt möte för att upprätta interna rutiner, årshjul mm för 

föreningens interna arbete. 
 

 
§ 9 Mötet avslutas 

Jonas avslutar mötet. 
 
 
Sekreterare: Cecilia Andersson 
 
 
Justering: Jonas Magnusson 


